
   

     9 . august 2017 

 

Spørsmål nr. 1443 til skriftlig besvarelse til næringsministeren fra stortingsrepresentant 

Knut Storberget 

 

Jeg viser til brev fra Stortingets president datert 4. august 2017 med spørsmål til skriftlig 

besvarelse fra stortingsrepresentant Knut Storberget. 

 

Spørsmål 

Hvor mye har staten fått utbetalt i utbytte de siste 10 årene fra de selskaper og virksomheter 

staten har og har hatt eierinteresser i? 

 

Begrunnelse: 

Det statlige eierskapet i næringsvirksomheter og selskaper er en viktig del av finansiering av 

velferden i Norge. Staten har et stort og aktivt eierskap i virksomheter som Statkraft, Statskog, 

Statoil og andre selskaper og virksomheter i næringslivet.  

 

Svar 

Nærings- og fiskeridepartementet utgir årlig Statens eierberetning, som gir oversikt over det 

statlige eierskapet som forvaltes av departementene og hvordan dette har utviklet seg siste år. 

Det gis også informasjon om hvor mye staten som eier mottar i utbytte.  

 

Beretningene for 2006-2016 viser at staten for denne perioden totalt har mottatt 328,3 mrd. 

kroner i utbytte:  

 

År Mrd. kroner 

2006 29,0 

2007 34,3 

2008 27,0 

2009 22,5 

2010 31,2 

2011 27,1 

2012 28,8 

2013 30,0 

2014 35,6 

2015 29,9 

2016 33,0 

Sum 328,3 

 

Beretningene er tilgjengelige på departementets hjemmesider. 


